
 

 

Confidential 

Styrelsens yttrande och förslag till beslut angående inkommit förslag 

om ny kommunikationskanal för Båtklubben 

Då motionen inkommit utan att styrelsen kunnat identifiera avsändaren och därmed om 

avsändaren är medlem i båtklubben eller ej, kan motionen inte behandlas av årsmötet. Med 

det sagt vill styrelsen ändå ge sin syn på förslaget.  

Styrelsen anser att Båtklubben inte ensidigt kan börja nyttja en ny kommunikationskanal. 

Alla medlemmar i Båtklubben är också medlemmar i Samfälligheten, så länge 

Samfällighetens hemsida är den primära kommunikationskanalen för Samfälligheten 

förväntar sig medlemmarna att även finna information ifrån Båtklubben där, vilket skulle 

innebära att Båtklubbens styrelse tvingades att underhålla två kommunikationskanaler, något 

som inte är önskvärt. Styrelsen föreslår stämman att avslår motionen.   

 


